
◎校名：崑山科技大學 
地址：71003 臺南市永康區大灣路 949 號 
電話：+886-6-2727175#258、259、+886-6-2050659 
傳真：+886-6-2053271 
網址：http://www.ksu.edu.tw 

◎沿革 
 1965 年 4 月崑山工業專科學校成立 
 1991 年 8 月更名為崑山工商專科學校 

 1996 年 8 月改制為崑山技術學院 
 2000年 8月升格並改名為崑山科技大學 

 
◎學校簡介 
 巍巍崑山  作育英才 

   從創校初期歷經工專、工商專、技術學院到科技大學的改制過程，47 年來畢業校友已達 7 萬多人，

目前全校學生數近 1 萬 4,000 人，為社會培育出許多菁英人才。現有工程、商業管理、創意媒體、

資訊科技、民生創意及國際等 6 個學院，包含 21 個系、4 個學位學程、15 個研究所（含博士班及

碩士班），並設有進修部、在職專班、進修學院及進修專校等學制。 
 教學研究  跨界學習 
   教學研究大樓於 2006 年啟用，樓高 14 層，內有 61 間數位化教室，並可容納 10 個院級研究中心

進駐包括奈米技術研發中心、微精密製造中心、保健科技研發中心、潔淨能源中心、智慧車輛研

發中心、創意影音設計中心、科技管理研究中心、資訊科技研發中心、永續環境暨先進遙測研究

中心、雲端運算與資通安全研發中心，於人才培訓、產學合作與技術研發轉移均有亮眼績效。 
 產學合作 
   首創研發團隊培育模式－跨院系科技整合產品開發專案，2004-2011 年共執行 226 案，參與教師超

過 567 人，學生超過 1,250 人，每年有 10 至 20 件產品化成果並導入教學教材，師生至今已成功

開發 120 多項的產品。創新育成中心成立 10 年，已成功培育 74 家公司，包括 33 家新創公司，近

年協助創新成果包括：108 項專利／45 項技術移轉／促成之投（增）資金額 3 億 4,000 萬元。積

極推動國際產學合作，目前已與日本、俄羅斯新西伯利亞、印度、美國等國合作。 
 打造未來  展望無限 
  以創新實務、創意激發、創業培育的「三創」機制，協助學生考取專業及國際證照，提升學生創

意設計與實務學習能力。畢業門檻著重學生「英語能力」及「資訊科技使用能力」，積極提升學

生英語檢測認證通過率。 
 放眼國際 
   現有逾 20 國的國際學生就讀大學部及研究所。與財團法人國際合作發展基金會合作（簡稱國合

會），開設各項友邦人力資源培訓課程。2006、2007 學年度連續兩年榮獲國合會「國際合作策略

聯盟獎學金計畫評量」特優獎，為全國唯一評比雙優等的學校。目前與逾 200 所國際高等學府締

結姊妹校，遍佈歐、美、澳洲、紐西蘭、東南亞及大陸地區，進行交流參訪、交換學生、國際產

學合作等。在國際化的發展下，「崑山科技大學」提升整體國際性競爭力與世界接軌，每一步都在

建構宏觀全球的格局與能量。 



◎招生簡介 
1.招生系所及授課語言 
 機械工程系/所(英語、華語) 
 電機工程系/所(華語) 
 環境工程系/所(華語) 
 光電工程系/所(華語) 
 材料工程系/所(華語) 
 電子工程系/所(華語) 
 企業管理系/所(英語、華語) 
 國際貿易系(華語) 
 會計資訊系(華語) 
 財務金融系(華語) 
 公共關係暨廣告系(華語) 
 環境設計研究所(華語) 
 運動健康與休閒學位學程(華語) 
 餐飲管理學位學程(華語) 

 不動產經營系(華語) 
 房地產開發與管理研究所(華語) 
 資訊管理系/所(華語) 
 資訊工程系(華語) 
 資訊傳播系(華語) 
 電腦與通訊系/所(華語) 
 數位生活科技研究所(華語) 

 視覺傳達設計系/所(華語) 
 視訊傳播設計系(華語) 
 空間設計系(華語) 
 媒體藝術研究所(華語) 
 幼兒保育系(華語) 
 應用英語系(華語) 
 

 

2.學費：每人每學年應繳交之費用參考 
身分別 費用/學期 備註 

外國學生 新臺幣 83,103 元 
一般自費學生如獲入學許可，即獲得每學期

新臺幣 30,000 元學雜費減免。 
3.獎學金 

種類 金額/學期 資格 
崑山創辦人獎學金 學雜費及校內宿舍住宿費全額減免 

請參考學校網站 崑山董事長獎學金 學雜費全額減免 

崑山校長獎學金 校內宿舍住宿費全額減免 

4.入學方式 
招生日期 申請方式 

1.  5 月 31 日(秋季班申請截止) 
2. 11 月 30 日(春季班申請截止) 

書面審查 

5.住宿 
類型 床位 類型 費用/學期(不含寒暑假) 

北苑宿舍 88 床 2 人 1 間 新臺幣 19,575 元 
6.華語文中心 

班別 課程期間 上課時數 學費 
春季班 3 個月 165 新臺幣 24,750 元 

夏季班 3 個月 165 新臺幣 24,750 元 

秋季班 3 個月 165 新臺幣 24,750 元 

冬季班 3 個月 165 新臺幣 24,750 元 
暑期班 2 個月 120 新臺幣 18,000 元 

 



崑山科技大學 
Name of University: ◎ Kun Shan University of Science and Technology (更名報部中) 
Address: No. 949, Da-Wan Rd., Yong-Kang Dist., Tainan City, 71003, Taiwan (R.O.C.) 
Tel: +886-6-2727175 ext. 258, 259, +886-6-2050659 
Fax: +886-6-2053271 
Website: http://www.ksu.edu.tw/eng/ 

 
History◎  

 Kun Shan University of Science and Technology was officially founded on April 29, 1965, known as 
Kun Shan Institute of Technology. 

 In August 2000, Kun Shan Institute of Technology was promoted by the Ministry of Education to a 
technological university, known as Kun Shan University. 

 In August 2012, was renamed to the Kun Shan University of Science and Technology. 
 

Introduction◎  
 Kun Shan was formerly known as a vocational junior college and later, changed to a junior college of 

industry and business. Due to its achievements in offering high quality education, the school was the first 
one among ten other similar junior colleges to be promoted to a technology college, followed by second 
promotion to a university of technology. The school has undergone a number of phases in transformation 
mainly to cope with the State demand for new talented professionals.  

 Comprising 665 faculty members and more than 14,000 students, Kun Shan University is a 
comprehensive university that offers 21 Undergraduate Programs, 4 Degree Programs, 14 Master 
Programs and 1 Doctoral Program. The college buildings have been remodeled to accommodate six 
colleges, namely: the College of Engineering, College of Business and Management, College of Creative 
Media, College of Human Ecology and Creativity, College of Information and Technology and 
International College. Over the past 47 years, Kun Shan University has been a facilitator in the creation 
of economic miracle for the nation while concurrently and continuously adapting, growing, and 
improving itself.  

 KSUST’s “Teaching Excellence Project” was rewarded with NTD 323.7 million by the Ministry of 
Education for seven consecutive years (from 2006 to 2012). 

 KSUST was ranked NO.1 in performance of Industry-University Collaboration across three categories 
(the efficiency and funds of Industry-University Collaboration, various ranges of Industry-University 
Collaboration, and the amount of patent applications). 

 KSUST is the only private Institute of Technology in Taiwan to win the “Outstanding of Engineering 
Student Award” for five years in succession (from 2007 to 2011). 

 KSUST won 2 gold medals, 2 silver medals and 1 bronze medal of 2011 Seoul International Trade Fair. 
 KSUST won 2 gold medals and 1 silver medal of 2011 Invention New Product Exposition (INPEX), 

Pittsburgh, USA. 
 KSUST won 1 gold medal and 1 silver medal of 2011 Paris Exhibition of Inventions. 
 KSUST won 3 gold medals, 1 silver medal, 1 bronze medal and 1special award of 2011 International 

Exhibition of Inventions, Geneva, Switzerland. 
 

Recruitment◎  
1. Academic Programs & Language of Instruction 
 Department of Mechanical Engineering (English/Chinese) 
 Department of Electronic Engineering (Chinese) 
 Department of Environmental Engineering (Chinese) 
 Department of Electrical Engineering (Chinese) 
 Department of Materials Engineering (Chinese) 
 Department of Electro-Optical Engineering (Chinese) 
 Department of Business Administration (English/Chinese) 

 



 Department of International Trade (Chinese) 
 Department of Accounting Information (Chinese) 
 Department of Finance and Banking (Chinese) 
 Department of Public Relations and Advertising (Chinese) 
 Department of Spatial Design (Chinese) 
 Degree Program of Sports, Health and Leisure (Chinese) 
 Degree Program of Catering Management (Chinese) 
 Department of Real Estate Management (Chinese) 
 Graduate School of Real Estate Development and Management (Chinese) 
 Department of Information Management (Chinese) 
 Department of Information Engineering (Chinese) 
 Department of Information and Communication (Chinese) 
 Department of Computer and Communication (Chinese) 
 Graduate School of Digital Living Technology (Chinese) 
 Department of Visual Communication Design (Chinese) 
 Department of Motion Pictures and Video (Chinese) 
 Department of Spatial Design (Chinese) 
 Department of Media Arts (Chinese) 
 Department of Early Childhood Care and Education (Chinese) 
 Department of Applied English (Chinese) 
 
2. Tuition and Fees 

College Fee/ Semester (USD) Remark 
International 

Students $2,681 Students who get accepted and will study at their own 
expenses can get USD $968 tuition fee deducted per semester. 

(USD:TWD=1:31) 
3. Scholarship  

Content/Title Coverage/Year Eligibility 

Founder Scholarship Free tuition fees and Free 
accommodation fees. 

Please refer to the school’s website. 
http://www.ksu.edu.tw/eng/unit/D/A/IO/ 

Board Chairman Scholarship Free tuition fees. 
President Scholarship Free accommodation fees. 

 

4. Admission Requirement  
Submission Dates for Application Evaluation 

1. Fall Semester：before May 31st 
2. Spring Semester：before November 30th Document Evaluation 

 

5. Dormitory  
Dormitory Type  Number of Beds Room Type Fee/Semester (USD) 
North Dormitory 88 2 borders/room $632 

 

6. Chinese Language Center 
Term Period of Study Total hours Tuition & Registration Fee (USD) 
Spring 12 weeks 165 $799 

Summer 12 weeks 165 $799 

Autumn 12 weeks 165 $799 

Winter 12 weeks 165 $799 

Summer Vacation 8 weeks 120 $581 
 


